
Informacja o działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

Kaźmierz za okres od 17 grudnia 2019 r.  

do 20 stycznia 2020 r. 
 

Zakończyły się prace związane z przebudową i remontem 

dachu pałacu w Kaźmierzu. Termin odbioru robót został 

wstępnie zaplanowany. 

 

Drugiego stycznia zawarliśmy umowę na prowadzenie audytu 

w jednostkach organizacyjnych Gminy Kaźmierz. Wartość 

umowy opiewa na kwotę 26.445 złotych brutto. 

Ponadto odbył się przetarg na ubezpieczenie mienia gminnego. 

W związku z faktem, że cena najkorzystniejszej oferty 

przewyższa kwotę, którą zamierzaliśmy przeznaczyć na 

sfinansowanie zamówienia, przetarg zostanie ogłoszony 

ponownie. 

 

W omawianym okresie sprawozdawczym brałem udział 

w wielu spotkaniach, m.in.: 

- w nadzwyczajnym posiedzeniu Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego w Szamotułach miało na celu ocenę 

potencjalnego zagrożenia wystąpienia wirusa ASF 

(Afrykańskiego Pomoru Świń), a także opracowanie planu 

reagowania w przypadku jego wystąpienia. 

 

- dziewiątego stycznia wziąłem udział w spotkaniu roboczym 

Związku Międzygminnego Centrum Zagospodarowania 

Odpadów – Selekt w Czempiniu  podczas którego ustalono 



stawkę opłaty za śmieci od osoby zamieszkałej, która ma 

obowiązywać od kwietnia  2020 r. Z uwagi na fakt, że kolejny 

przetarg potwierdził około stu procentowy, a w niektórych 

przypadkach nawet większy, wzrost cen na oferowane usługi 

odbioru odpadów stawkę ustalono na 27 zł miesięcznie od 

osoby zamieszkałej. Raz jeszcze powtórzę, że będzie ona 

obowiązywała od kwietnia bieżącego roku. 

 

- dwunastego stycznia brałem czynny udział przeprowadzając 

licytacje w dwudziestym ósmym finale Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy, organizowanym przez szkołę i bibliotekę. 

Łącznie zebrano 13.631,00 złotych.  

- piętnastego stycznia uczestniczyłem w II Nadzwyczajnym 

Wielkopolskim Kongresie Samorządowym, którego tematem 

przewodnim była trudna sytuacja finansowa samorządów. 

- szesnastego stycznia na zaproszenie Wojewody 

Wielkopolskiego brałem udział w spotkaniu noworocznym. 

Wziąłem także udział w wielu innych , licznych spotkaniach 

świąteczno-noworocznych. 

- ponadto spotykałem się z mieszkańcami, dyrektorami 

jednostek, sołtysami i radnymi, przedsiębiorcami, posłami 

a także organizacjami działającymi na terenie naszej gminy, jak 

i z przedstawicielami innych samorządów. 


